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Abstract (en)
[origin: ES8402115A1] A coupling piece (12) which is connected to a mobile component (18) of the contactor, has two stepped thrust surfaces
(19, 20), each able to cooperate with one of two locking levers, (23, 24), both of which are repelled by an electromagnet (32) when the contactor is
turned off. This device is particularly advantageous when the mobile components of the contactors move over different distances.

Abstract (fr)
Une pièce d'accouplement (12) qui est attelée à un organe mobile (18) du contacteur, présente deux surfaces d'appui étagées (19, 20) aptes à
coopérer chacune avec un levier de verrouillage (23, 24), ces deux leviers étant repoussés par un électro-aimant (32) lorsque le contacteur doit
prendre sa position de repos. Ce dispositif est particulièrement avantageux lorsque les organes mobiles des contacteurs présentent des variations
de course.
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